
ПРОТОКОЛ №15 

засідання колегії міської ради 

 

від 06.04.2018р.         Зелена зала 

11.00 

Всього членів колегії – 14 чол. 

Присутні: Симчишин О.С. – міський голова, М.Кривак – секретар міської ради, Т.Калюжна, 

О.Певнєв, А.Кветко, І.Добжанський, Л.Головко. 

Відсутні на засіданні: Р.Афійчук, В.Худецький, Л.Герасимчук, В.Триняк, І.Ковальчук, 

О.Скочеляс, А.Собко, А.Ярова. 

Запрошені: В.Гончарук – заступник міського голови, Г.Мельник – заступник міського 

голови, А.Бондаренко – заступник міського голови, А.Нестерук – заступник міського голови, 

С.Ямчук – начальник фінансового управління, І.Кирник – т.в.о. начальника Хмельницького 

відділу поліції Головного управління Національної поліції в Хмельницькій області, 

С.Воронецький – начальник управління праці та соціального захисту населення, Б.Ткач – 

начальник управління охорони здоров`я, С.Ремез – начальник управління молоді та спорту, 

Р.Миколаїв – директор департаменту освіти та науки, О.Луков – начальник управління з 

питань екології та контролю за благоустроєм міста, М.Трещов – начальник управління 

комунального майна, О.Чорнієвич – директор департаменту архітектури, містобудування та 

земельних ресурсів, Т.Поліщук – начальник управління капітального будівництва, Л.Демчук 

– завідуюча юридичним відділом. 

Головує на засіданні: Симчишин О.С. – міський голова 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Обговорення питань, що виносяться на розгляд чергової двадцять першої сесії міської 

ради. 

 

2. Про включення до порядку денного чергової двадцять першої сесії міської ради наступних 

питань: 

2.1. Про надання згоди приватному підприємству «Інвестиційно-маклерський дім 

«Респект» на безоплатну передачу в комунальну власність територіальної громади міста 

квартир (за пропозицією постійної комісії з питань планування, бюджету, фінансів та 

децентралізації); 

2.2. Про перейменування позашкільного навчального закладу «Дитячо-юнацького 

оздоровчого комплексу «Чайка» м.Хмельницького» та затвердження нової редакції статуту 

закладу (за пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації) 

2.3. Про погодження пропозиції щодо безоплатної передачі майна з комунальної власності 

територіальної громади міста у державну власність (за пропозицією постійної комісії з 

питань роботи житлово-комунального господарства, приватизації та використання 

майна територіальної громади міста); 

2.4. Про надання юридичній особі дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки з метою передачі її в постійне користування (за пропозицією 

постійної комісії з питань містобудування, земельних відносин та охорони навколишнього 

природного середовища). 

 

3. Різне. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Питання порядку денного розглянуті усіма постійними комісіями. 

Переходимо до розгляду питань порядку денного 

Перше питання «Про інформацію Хмельницького відділу поліції 

Головного управління Національної поліції в Хмельницькій області 

щодо забезпечення охорони прав та свобод людини, протидії 



злочинності, підтримання публічної безпеки та порядку в місті». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження звіту про виконання міського бюджету за 2017 

рік». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до бюджету міста Хмельницького на 2018 рік». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує внести зміни в пункт 2.3 розділу «Охорона 

здоров’я» пояснювальної записки до проекту рішення, а саме: 

- доповнити після слів «будівлі» словами «нежитлового приміщення» 

та замінити слова «приміщень амбулаторії» на слова «нежитлове 

приміщення ЦПМСД №2», далі по тексту. 

Які будуть ще пропозиції? 

 

Кривак М.М. – 

секретар міської 

ради 

Пропоную в зв’язку із необхідністю внесення змін до Програми 

забезпечення антитерористичного та протидиверсійного захисту 

важливих державних об’єктів, місць масового перебування людей, 

об’єктів критичної та транспортної інфраструктури м.Хмельницького 

на 2017-2018 роки, в пояснюючій записці по головному розпоряднику 

бюджетних коштів-виконавчому комітету Хмельницької міської ради, 

слова «спеціалізованого автомобіля» змінити на слова «спеціального 

автомобіля». 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення 39-ої сесії міської ради від 25.06.2014 

року №4». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про нагородження Почесною відзнакою міської громади «Мужність і 

відвага» Кушніра Юрія Миколайовича». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження звіту про використання коштів цільового фонду 

Хмельницької міської ради за 2017 рік». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення одинадцятої сесії Хмельницької міської 

ради від 25.01.2017 року №5» 



Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження, пропозиції? 

 

Кривак М.М. – 

секретар міської 

ради 

Внести зміни в графу 2 пункту 11 таблиці текстової частини проекту 

рішення, замінивши слова «спеціалізований автомобіль» на слова 

«спеціальний автомобіль». 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Програми військово-патріотичного виховання 

мешканців міста Хмельницького на 2016-2020 роки, затвердженої 

рішенням дев’ятої сесії Хмельницької міської ради від 26.10.2016 №4». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження, пропозиції? 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до плану роботи Хмельницької міської ради на 

перше півріччя 2018 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення першої сесії від 04.12.2015 №18 «Про 

затвердження складу постійних комісій Хмельницької міської ради 

сьомого скликання». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Програми створення та розвитку індустріального 

парку «Хмельницький». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження істотних умов енергосервісних договорів». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення міської ради від 21.09.2016 №3». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації 

пропонує доповнити проект рішення пунктом 1.1.3 наступного змісту: 

- доповнити новим пунктом 6.4. наступного змісту: 

«Передбачити щороку у бюджеті міста на обслуговування Програми 

бюджетування за участі громадськості (Бюджет участі) міста 

Хмельницького (підтримка автоматизованої системи, забезпечення 

висвітлення та промоції Бюджету участі) кошти у розмірі 1,5% від 

запланованої на рік суми на реалізацію проектів». 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про уповноваження керуючого справами виконавчого комітету на 

укладання та підписання договорів». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про використання червоно-чорного прапора ОУН на території міста 

Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами пропонує замінити в назві та пунктах 1, 2, 3 проекту 

рішення слово «ОУН» на слова «національно-визвольної боротьби». 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує викласти пункт 1 проекту рішення в новій редакції: 

- Зобов’язати керівників структурних підрозділів органів місцевого 

самоврядування, підприємств, установ і організацій комунальної 

форми власності та рекомендувати керівникам підприємств, установ 

і організацій іншої форми власності, керівникам громадських 

об’єднань міста Хмельницького підіймати червоно-чорний прапор 

ОУН на будівлях у певні дати, пов’язані із визначними подіями 

національно-визвольної боротьби та вшануванням пам’яті Героїв, 

згідно з додатком. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про зміну найменування Комунальної установи Хмельницької міської 

ради «Агенція розвитку міста», затвердження нової редакції Статуту 

Комунальної установи Хмельницької міської ради «Агенція розвитку 

Хмельницького», внесення змін до додатку 2 рішення тринадцятої сесії 

міської ради від 22.03.2017 №8». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження організаційно-методичних вказівок з підготовки 

населення міста до дій у надзвичайних ситуаціях». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до цільової Програми попередження виникнення 

надзвичайних ситуацій та забезпечення пожежної і техногенної безпеки 

об’єктів усіх форм власності, розвитку інфраструктури пожежно-

рятувальних підрозділів у м.Хмельницькому на 2016-2020 роки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в Програму охорони довкілля м.Хмельницького на 

2016-2020 роки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  



Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Положення про відкриті дані Хмельницької міської 

ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про створення Реєстру територіальної громади міста Хмельницького 

та затвердження Положення про нього». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до статуту та затвердження в новій редакції 

статуту Хмельницького міського комунального підприємства 

«Хмельницькінфоцентр». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про створення Хмельницького інклюзивно-ресурсного центру №1 та 

затвердження статуту Хмельницького інклюзивно-ресурсного центру 

№1». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про створення Хмельницького центру національно-патріотичного 

виховання дітей і молоді». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу повноважень з кадрових питань стосовно директорів 

закладів професійної (професійно-технічної) освіти, фінансування яких 

здійснюється з міського бюджету». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує доповнити проект рішення пунктом 1.6. 

наступного змісту: 

- продовжувати термін дії строкових трудових договорів (контрактів) 

або переукладати їх на новий термін із директорами закладів 

професійної (професійно-технічної) освіти, фінансування яких 

здійснюється з міського бюджету, відповідно до чинного 

законодавства. 

Відповідно пункт 1.6. вважати пунктом 1.7. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує внести зміни в пункт 5.2 проекту рішення, а саме 

доповнити пункт 6.2.18. абзацом третім наступного змісту: 

- продовжує термін дії строкових трудових договорів (контрактів) або 



переукладає їх на новий термін із директорами закладів професійної 

(професійно-технічної) освіти, фінансування яких здійснюється з 

міського бюджету, відповідно до чинного законодавства. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує внести зміни в розділ 2 «Права та обов’язки 

сторін» додатку 2 до проекту рішення, а саме: 

- у пункті 2.2 виключити слово «(оперативне)»; 

- у пункті 2.4 виключити підпункт 2.4.3.; 

- доповнити підпунктом 2.5.2 наступного змісту: 

Здійснює внутрішній контроль за фінансово-господарською 

діяльністю Закладу освіти, повнотою надходжень, взяттям 

бюджетних зобов’язань і витрачанням ним бюджетних коштів 

відповідно до чинного законодавства 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Також комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи 

слова та інформації пропонує Доповнити додаток 2 проекту рішення 

пунктом 5.6 наступного змісту: 

- За два місяці до закінчення Контракту він може бути за угодою 

Сторін продовжений або укладений на новий чи інший термін з 

наступного дня після закінчення контракту. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження переліку об’єктів (будівель, споруд, приміщень), 

які перебувають у власності територіальної громади м.Хмельницького 

та знаходяться на балансі управління молоді та спорту та 

підпорядкованих йому комунальних підприємств, організацій (установ, 

закладів)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження нової редакції Положення про управління охорони 

здоров’я Хмельницької міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення сорок восьмої сесії міської ради від 

04.03.2015 року №11». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін та доповнень до Статуту Хмельницької міської 

інфекційної лікарні та затвердження нової редакції Статуту». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення двадцять четвертої сесії міської ради 

від 24.04.2013 №7». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 



Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження передавального акту Хмельницького міського 

центру первинної медико-санітарної допомоги №1». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження передавального акту Хмельницького міського 

центру первинної медико-санітарної допомоги №2». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування військовій 

частині А 2339 медичного обладнання». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розірвання договору тимчасового безоплатного користування 

нежитловим приміщенням та втрату чинності підпункту рішення сесії 

Хмельницької міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності в будівлі по 

вул.Інститутській,5». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по вул.Проскурівській,62». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлових 

приміщень міської комунальної власності». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по вул.Пилипчука,49». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують в пункті 1 проекту рішення замінити вираз «на два роки» 

на вираз «на один рік». 



Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлових 

приміщень міської комунальної власності». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища, комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції та 

комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонують виключити з проекту рішення пункт 1.2. та рекомендувати 

управлінню комунального майна виставити зазначене приміщення на 

конкурс. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення двадцять восьмої сесії міської ради від 

30.10.2013 №11». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розірвання договору тимчасового безоплатного користування 

нежитловим приміщенням та втрату чинності підпункту рішення сесії 

Хмельницької міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення шістнадцятої сесії Хмельницької міської 

ради №12 від 12.07.2017 «Про заснування Почесної відзнаки міського 

голови «Воля та мужність» та затвердження Положення про неї». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення міської ради № 73 від 18.05.2016 із 

змінами та доповненнями». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення п’ятнадцятої сесії Хмельницької міської 

ради №21 від 31.05.2017 «Про затвердження Порядку забезпечення 

50% оплати навчання у вищих навчальних закладах м.Хмельницького 

для учасників АТО, які перебувають на обліку в Єдиному державному 

автоматизованому реєстрі осіб, які мають право на пільги та 

зареєстровані в місті Хмельницькому». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення міської ради №82 від 31.01.2018 «Про 

затвердження «Програми соціальної підтримки учасників АТО, 



учасників Революції Гідності та членів їх сімей на 2018-2020 роки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Порядку та умов надання соціально-педагогічної 

послуги «Університет третього віку» в новій редакції». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення одинадцятої сесії міської ради від 

25.01.2017 №24». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу управлінню житлово-комунального 

господарства на передачу автопідйомника ТАТRA – Т815 та 

пожежного автомобіля НАZ в тимчасове безоплатне користування 1-му 

державному пожежно-рятувальному загону Головного управління 

державної служби України з надзвичайних ситуацій у Хмельницькій 

області». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста службових квартир прокуратури 

Хмельницької області». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про заходи щодо впорядкування роботи та розміщення технічних 

засобів регулювання дорожнього руху на території міста 

Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про погодження пропозиції щодо безоплатної передачі майна з 

комунальної власності територіальної громади міста у державну 

власність». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про збільшення розміру статутного капіталу Хмельницького 

комунального підприємства «Електротранс» та затвердження нової 

редакції Статуту Хмельницького комунального підприємства 

«Електротранс». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу  Хмельницькому комунальному підприємству 

«Електротранс» на списання з балансу основних засобів». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення двадцять першої сесії міської ради від 

22.102008 №10». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про збільшення розміру статутного капіталу міського комунального 

підприємства «Хмельницьктеплокомуненерго» та затвердження нової 

редакції статуту міського комунального підприємства 

«Хмельницьктеплокомуненерго». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Регламенту Хмельницької міської ради VІІ 

скликання». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд місцевої ініціативи Хмельницької міської організації 

політичної партії «Рух Нових Сил Михайла Саакашвілі» щодо 

підтримання звернення до Президента України Порошенка П.О. та 

Голови Верховної Ради України Парубія А.В. Хмельницькою міською 

радою». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 



Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частиною земельної ділянки та 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості), внесення змін». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують виключити пункт 2 з додатку 5 проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища та комісія з питань 

соціально-економічного розвитку, інвестиційної політики та 

дерегуляції пропонують доповнити додаток 5 проекту рішення пунктом 

2 наступного змісту: 

- надати громадянці Мироновій Марії Юріївні дозвіл на розроблення 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул.Ранковій,4/2 площею 119 кв.м з метою передачі у власність для 

ведення особистого селянського господарства – землі 

сільськогосподарського призначення із земель міської ради. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок в оренду громадянам». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки громадянці та зміну її цільового призначення». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок громадянам та зміну їх цільового призначення». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних 

ділянок у власність громадянам, втрату чинності». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних 

ділянок у власність громадянам, внесення змін та втрату чинності». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд пропозицій комісії з розгляду земельних спорів». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації та 

комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонують виключити пункт 3 з проекту рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд пропозицій комісії з розгляду земельних спорів». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення сьомої сесії міської ради від 20.07.2016 

№61». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації та 

комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонують доповнити проект рішення пунктом 1.5 

наступного змісту: 

- «в додатку 4 до Порядку, в розділі 8 «Інші умови» в п.8.1. 

виключити слова «нотаріального посвідчення». 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на поділ земельної ділянки, розробку проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок з метою передачі в 

постійне користування, оренду». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації та 

комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 



питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонують доповнити додаток 1 проекту рішення 

пунктами наступного змісту: 

- пунктом 3 надати Супрун Олені Євгенівні дозвіл на поділ земельної 

ділянки по вул.Старокостянтинівське шосе,20/3 загальною площею 

2664 кв.м. на дві земельні ділянки: діл.№1-2166 кв.м., діл.№2-498 

кв.м.; 

- пунктом 4 надати Супрун Олені Євгенівні дозвіл на поділ земельної 

ділянки по вул.Старокостянтинівське шосе,20/3-А загальною 

площею 2336 кв.м. на дві земельні ділянки: діл.№1-1948 кв.м., 

діл.№2-388 кв.м. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань планування, бюджету, фінансів та 

децентралізації та комісія з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонують доповнити 

додаток 2 проекту рішення пунктом 2 наступного змісту: 

- надати Хмельницькому комунальному підприємству 

«Спецкомунтранс» дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в постійне користування по 

вул.Проскурівській,40-Б площею 224 кв.м. для будівництва та 

обслуговування інших будівель громадської забудови (для 

обслуговування туалету загального користування). 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) з метою передачі в оренду та внесення змін в договір 

оренди землі». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у зв’язку із зміною цільового призначення». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання юридичній особі дозволу на розробку технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення меж частини 

земельної ділянки, на яку поширюється право сервітуту». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок з метою передачі в оренду, постійне 

користування, внесення змін в рішення сесії міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок в оренду, постійне користування». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації та 

комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонують доповнити проект рішення додатком 3 

наступного змісту: 

- затвердити комунальному підприємству «Хмельницькбудзамовник» 

проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул.Інститутській,6/4-В площею 1822 кв.м. зі зміною її цільового 

призначення з категорії земель «землі промисловості, транспорту, 

зв’язку, енергетики, оборони та іншого призначення – для 

розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних 

будівель та споруд підприємствами, що пов’язані з користуванням 

надрами» на категорію земель «землі житлової та громадської 

забудови – для будівництва і обслуговування багатоквартирного 

житлового будинку». 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань планування, бюджету, фінансів та 

децентралізації та комісія з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонують доповнити 

проект рішення додатком 4 наступного змісту: 

- затвердити комунальному підприємству «Управляюча муніципальна 

компанія «Проскурівська» технічну документацію із землеустрою 

щодо поділу земельної ділянки по вул.Шевченка,7 загальною 

площею 497 кв.м. на дві земельні ділянки: діл.№1-145 кв.м., діл.№2-

352 кв.м. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок в оренду, постійне 

користування». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у зв’язку із зміною цільового призначення». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують доповнити проект рішення пунктом 2 наступного змісту: 

- затвердити приватному підприємству «Лібо-Пласт» проект 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул.Болохівській,1/3-А площею 5000 кв.м. кадастровий номер 

6810100000:12:003:0396 у зв’язку зі зміною цільового призначення з 

категорії земель «землі сільськогосподарського призначення (А 

01.03 для ведення особистого селянського господарства) на 

категорію земель «землі житлової та громадської забудови (В 02.01 

для будівництва і обслуговування житлового будинку, 



господарських будівель та споруд (присадибна ділянка))». 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на відновлення меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, внесення змін в рішення сесій міської 

ради, договори оренди та зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок, 

надання згоди на укладання договору суборенди земельної ділянки та 

дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують доповнити проект рішення пунктом 1 наступного змісту: 

- внести зміни в пункт 15 договору оренди землі від 15.12.2008 

№040874200229, виклавши його в новій редакції: «Земельна ділянка 

передається в оренду для будівництва і обслуговування житлових 

будинків, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка).» 

відповідно до поданого клопотання ТОВ «Дельта-С». 

Відповідно пункти 1-14 вважати пунктами 2-15. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок, 

затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

та надання земельних ділянок в постійне користування юридичним 

особам». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, внесення змін в договори оренди та зміну 

коду КВЦПЗ земельних ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації та 

комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонують збільшити термін оренди з 6 місяців до 1 року 

земельної ділянки по пункту 1 додатку до проекту рішення. 



Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань планування, бюджету, фінансів та 

децентралізації та комісія з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонують виключити пункт 

10 з додатку до проекту рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

розірвання договорів оренди землі за згодою сторін та надання 

земельних ділянок в оренду фізичній особі, зміну коду КВЦПЗ 

земельних ділянок та внесення змін в договір оренди землі». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

розірвання договорів оренди землі за згодою сторін та надання 

земельних ділянок в оренду юридичним та фізичним особам, зміну 

коду КВЦПЗ земельної ділянки та внесення змін в рішення сесій 

міської ради, договори оренди земельних ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками та 

надання їх в постійне користування юридичним особам, надання 

дозволу на поділ земельних ділянок та погодження технічних 

документацій із землеустрою щодо поділу земельних ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання фізичній та юридичним особам згоди на відновлення 

меж земельної ділянки в натурі (на місцевості), дозволу на розробку 

технічних документацій із землеустрою щодо поділу та об’єднання 

земельних ділянок щодо інвентаризації земельної ділянки, внесення 

змін в рішення сесії міської ради, договору оренди землі та скасування 

пункту рішення виконавчого комітету». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує виключити пункт 2 з проекту рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про непоновлення договору оренди земельної ділянки ПМП 

«Фінмаркет». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення». 



Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про проведення експертної грошової оцінки земельних ділянок 

несільськогосподарського призначення, зміну коду КВЦПЗ земельної 

ділянки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують доповнити проект рішення пунктом 2 наступного змісту: 

- Продати Марценюку Володимиру Романовичу земельну ділянку по 

вул.Курчатова,14/3: 

2.1. Площею 7765 м
2
 (кадастровий номер 6810100000:14:002:0049) 

для обслуговування адміністративного будинку та складу за ціною 

1 187 501,00 грн. (один мільйон сто вісімдесят сім тисяч п’ятсот 

одна грн. 00 коп.) без урахування податку на додану вартість. 

Категорія земель - землі промисловості, транспорту, зв’язку, 

енергетики, оборони та іншого призначення, код КВЦПЗ - 11.02-для 

розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних 

будівель та споруд підприємств переробної, машинобудівної та 

іншої промисловості; 

2.2. Площею 2268 м
2 

(кадастровий номер 6810100000:14:002:0048) 

для обслуговування адміністративного будинку та складу за ціною 

345 983,00 грн. (триста сорок п’ять тисяч дев’ятсот вісімдесят три 

грн. 00 коп.) без урахування податку на додану вартість. Категорія 

земель - землі промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики, 

оборони та іншого призначення, код КВЦПЗ - 11.02-для розміщення 

та експлуатації основних, підсобних і допоміжних будівель та 

споруд підприємств переробної, машинобудівної та іншої 

промисловості. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, проведення земельних торгів з продажу права оренди, з 

продажу у власність земельних ділянок, які виставляються окремими 

лотами, визначення переліку земельних ділянок, право оренди на які 

виставляється на земельні торги, встановлення стартового розміру 

орендної плати, стартової ціни продажу земельних ділянок, розміру 

гарантійного внеску та значення кроку лотів». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 



Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують доповнити проект рішення пунктами наступного змісту: 

- пунктом 12 внести зміни до Положення про порядок передачі в 

оренду земельних ділянок, підготовку та проведення земельних 

торгів у м.Хмельницькому, затвердженого рішенням 20-ої сесії 

міської ради №20 від 31.10.2012р. «Про передачу в оренду 

земельних ділянок, підготовку та проведення земельних торгів у 

м.Хмельницькому», виклавши наступні пункти в новій редакції: 

3.1.1. «Під час проведення добору земельної ділянки, яка 

виставляється на земельні торги, складається Акт добору земельної 

ділянки за формою згідно з додатком. 

3.1.3 «Викопіювання з плану м.Хмельницького М 1:2000 та 

викопіювання з плану зонування території м.Хмельницького М 

1:5000 та Акт добору виготовляються та заповнюються 

розробниками документації із землеустрою згідно Закону України 

«Про землеустрій» на замовлення управління земельних ресурсів та 

земельної реформи. 

- пунктом 13 визнати таким, що втратив чинність п.5 рішення 

двадцять восьмої сесії міської ради №25 від 30.10.2013р. 

Відповідно пункти 12,13 вважати пунктами 14,15. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища та комісія з питань 

соціально-економічного розвитку, інвестиційної політики та 

дерегуляції пропонують протокольно доручити департаменту 

архітектури, містобудування та земельних ресурсів до сесії міської 

ради вивчити питання щодо можливості збільшення розміру 

гарантійного внеску. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди колективному підприємству «Хмельницький 

комбінат будівельних матеріалів» на безоплатну передачу в 

комунальну власність територіальної громади міста квартири та 

зменшення розміру пайової участі у розвитку інженерно-транспортної 

та соціальної інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди товариству з обмеженою відповідальністю 

«Будівельна компанія Дністер ХХІ» на безоплатну передачу в 

комунальну власність територіальної громади міста мережі 

водопостачання та зменшення розміру пайової участі у розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення в договір про пайову участь у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького». 



Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про укладення тристоронніх договорів про пайову участь у створенні 

і розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди обслуговуючому кооперативу «Житлово-

будівельний кооператив «Південно-Західний» на безоплатну передачу 

в комунальну власність територіальної громади міста мереж 

водопостачання та відведення каналізаційних стоків та зменшення 

розміру пайової участі у розвитку інженерно-транспортної та 

соціальної інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди житлово-будівельному кооперативу 

«Красовський» на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста мереж водопостачання та водовідведення 

та зменшення розміру пайової участі у розвитку інженерно-

транспортної та соціальної інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди житлово-будівельному кооперативу «Щасливий» 

на безоплатну передачу в комунальну власність територіальної громади 

міста мережі зливової каналізації та зменшення розміру пайової участі 

у розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури 

міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін договір про пайову участь у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди товариству з обмеженою відповідальністю «Євро-

Трейд» на безоплатну передачу в комунальну власність територіальної 

громади міста мереж водопостачання, напірної каналізації, 

самопливної каналізації та каналізаційної насосної станції та 

зменшення розміру пайової участі у розвитку інженерно- транспортної 

та соціальної інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договір про пайову участь у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди товариству з обмеженою відповідальністю «ПІ-К» 

на безоплатну передачу в комунальну власність територіальної громади 

міста мереж водопостачання і каналізації та зменшення розміру 

пайової участі у розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення громадянці Ліповій Раїсі Володимирівні розміру 

пайової участі у створенні і розвитку інженерно-транспортної та 

соціальної інфраструктури міста Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про звільнення від сплати коштів до цільового фонду соціально-

економічного та культурного розвитку міста Шеремет Аліни 

Олександрівни». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення сесій міської ради, до договору оренди 

землі, поновлення договору оренди землі та надання згоди приватному 

підприємству «Форвард» на передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста квартир». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть пропозиції? 

 

Кветко А.Р. – 

депутат міської 

ради 

Пропоную доповнити перший абзац констатуючої частини проекту 

рішення після слів «решту» словами «квартир площею 350 кв.м.», далі 

по тексту. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по вул.Гагаріна,1». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по вул.Проскурівського 

підпілля,71». 



Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення сесії міської ради №50 від 27.12.2017 

року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Інвестиційної програми Хмельницького 

комунального підприємства «Спецкомунтранс» на 2018-2022 роки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань планування, бюджету, 

фінансів та децентралізації пропонується включити до порядку денного 

чергової двадцять першої сесії міської ради питання «Про надання 

згоди приватному підприємству «Інвестиційно-маклерський дім 

«Респект» на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста квартир». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонується включити до 

порядку денного чергової двадцять першої сесії міської ради питання 

«Про перейменування позашкільного навчального закладу «Дитячо-

юнацького оздоровчого комплексу «Чайка» м.Хмельницького» та 

затвердження нової редакції статуту закладу». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань роботи житлово-

комунального господарства, приватизації та використання майна 

територіальної громади міста пропонується включити до порядку 

денного чергової двадцять першої сесії міської ради питання «Про 

погодження пропозиції щодо безоплатної передачі майна з комунальної 

власності територіальної громади міста у державну власність». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань містобудування, земельних 

відносин та охорони навколишнього природного середовища 

пропонується включити до порядку денного чергової двадцять першої 

сесії міської ради питання «Про надання юридичній особі дозволу на 

розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з 

метою передачі її в постійне користування». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Які ще будуть пропозиції до порядку денного чергової двадцять першої 

сесії міської ради? (Немає). Усі питання порядку денного розглянуті. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

 

 

Міський голова         О.Симчишин 


